
Referat for generalforsamling i grundejerforeningen Duemosen 

e Sted: Kulturhuset Rejsestalden, Jægerspris. 

e Dato: 2. april 2025 kl. 19.00 

e Deltagere: Alle fra bestyrelsen, samt deltagelse fra yderligere 7 grundejere. 

Mødet omfattede forskellige emner, herunder formandens beretning, foreningens aktiviteter og 

økonomi, samt valg af bestyrelsesmedlemmer. 

e Formandens beretning: Formanden præsenterede en status på forskellige projekter der 

er udført i det forgangne år, herunder opsætning af hjertestarter og skiltning ved indgangen 

til området. Desuden blev der talt om det nyligt udførte kloak-arbejde samt vedligeholdelse 

af legepladser. 

e Legepladsens tilstand: Der blev diskuteret vedligeholdelse af legepladsen, og det blev 

nævnt, at der ikke er behov for større reparationer i øjeblikket. 

° Økonomisk status: Der blev præsenteret en økonomisk oversigt for året, som viste et 

underskud på kr. -25.005, dette er grundet udgifter til hjertestarter og dertilhørende el- 

arbejde som ikke var budgetteret for året 2024. 

e Budgettet for 2025 blev også fremvist og diskuteret, Budgettet er godkendt og kontingentet 

for grundejerne forbliver uændret. 

Under valg af bestyrelse blev følgende beslutninger truffet: 

… Tom Desvig-Nielsen blev genvalgt som formand for bestyrelsen. 

e Susanne Jørgensen og Hans-Jørn Hoppe blev begge genvalgt til bestyrelsen. 

e Kirsten blev genvalgt som revisor 

e Amir Ahmadi blev valgt ind i bestyrelsen i stedet for Michael Bom Frøst som dermed 

udtræder af bestyrelsen. 

Indkomne forslag: Da der ikke er modtaget forslag, er emnet udgået 

Andre emner: Der blev rejst spørgsmål om forbedret belysning ved grusstien v/østskoven, samt 

spørgsmål vedrørende eventuel udstykning af arealer på marken ved østskoven, hvilket vil blive 

taget op eller undersøgt på fremtidige bestyrelsesmøder. 

Næste møde for den nye bestyrelse afholdes den: 5. maj kl. 18.30 Hos Tom Desvig-Nielsen 
a VÆ 


